

EDELRID GmbH & Co. KG | Achener Weg 66 | 88316 Isny | Germany

Datum | Date
20.10.2022

Bestätigung des korrekten Produktionsdatum für das Produkt VERTIC TRIPLE LOCK mit der EDELRID Artikelnummer 88719 014 219 0 und der Chargennummer GV 140 2022

Sehr geehrte Damen und Herren,

hiermit bestätigen wir, dass die Auffanggurte mit der Bezeichnung **VERTIC TRIPLE LOCK**, EDELRID Artikelnummer 88719 014 219 0, und mit der Chargennummer **GV 140 2022** entgegen des am Produkt angegebenen Produktionsdatums April 2020 (☞ 2020 04) im April **2022** (☞ 2022 04) produziert wurden.

Confirmation of the correct production date for the product VERTIC TRIPLE LOCK with EDELRID article number 88719 014 219 0 and batch number GV 140 2022

To whom it may concern,

we hereby confirm that the harnesses with the product name **VERTIC TRIPLE LOCK**, EDELRID article number 887190142190 and with the batch number **GV 140 2022** were produced in April **2022** (☞ 2022 04) contrary to the production date as stated on the product (☞ 2020 04).

EDELRID GmbH & Co. KG

Thomas Reusche

Leiter Qualitätswesen / Head of Quality Management



EDELRID GmbH & Co. KG
Postfach 1165 | 88305 Isny im Allgäu
Tel.: +49 7562 981-0 | Fax: +49 7562 981 100